
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 27/07/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Κίνδυνος στα “Βραχάκια”, της Βελίκας, του Δήμου Αγιάς» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της περιοχής και επισκέπτες και σύμφωνα με 
ανάρτηση σε τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, το σημείο «Βραχάκια», στην άκρη της 
Βελίκας, είναι ένα πολύ γνωστό μέρος για όλους τους Λαρισαίους. Αρκετοί είναι εκείνοι που 
σταματούν εκεί για να βγάλουν φωτογραφίες και για να θαυμάσουν την ομορφιά της 
ακτογραμμής από τη μια μεριά (θέα προς το Πήλιο), αλλά και για να δουν την άγρια ομορφιά 
της φύσης με τους βράχους από την άλλη μεριά (θέα προς το Στόμιο). Για κάποια χρόνια, 
υπήρχαν και προστατευτικά κάγκελα εκεί, τα οποία δεν υπάρχουν πια, ενώ στο σημείο 
παρκάρουν πολλά οχήματα, κάτι που σημαίνει, πως είναι πολυσύχναστο. Για τους 
παραπάνω λόγους, οι κάτοικοι ζητούν να τηρηθούν στον εκεί χώρο κάποιες προδιαγραφές 
ασφαλείας, διότι το ύψος στο εν λόγω τοπωνύμιο είναι μεγάλο και ελλοχεύει ο κίνδυνος 
ατυχημάτων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, τοποθετώντας τα απαραίτητα προστατευτικά 
κιγκλιδώματα και λαμβάνοντας κάθε άλλο απαραίτητο σχετικό μέτρο ασφαλείας στον 
χώρο προσέλευσης του κοινού στα “Βραχάκια”, της Βελίκας, του Δήμου Αγιάς, ώστε  
κάτοικοι της ευρύτερης περιοχής αλλά και τουρίστες επισκέπτες, όταν βρίσκονται στο 
ανωτέρω σημείο να νιώθουν περισσότερο ασφαλείς; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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